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Opgemaakt door Ingrid van Breda, commissiegriffier 

Aanwezig 

 

Mevr. M. de Groot-Haen, voorzitter 

Mevr. J. Brouwers (CDA) en de heren T. Appels (Lijst Riel-Goirle), H. v.d. Ven 

(Lijst Riel-Goirle), A. de Laat (SP), P. Koeleman (SP), T. Bogers (Pro Actief 

Goirle), M. v.d. Hout (Pro Actief Goirle), C. de Rooij (CDA), J. Swaans (VVD), 

A. v. Beurden (VVD), A. v. Baal (PvdA), L. v.d. Sanden (PvdA), W. 

Couwenberg (Lijst Couwenberg) 

Wethouders: de heren G. v.d. Put en Th. v.d. Heijden. 

Ambtelijke bijstand: mevr. L. van Tilborg (agendapunt 2), dhr. C. Zwartendijk 

(agendapunt 3), dhr. F. Beurskens (agendapunt 4), mevr. N. Oosterbeek 

(agendapunt 5), dhr. N. van Aarle (agendapunt 7).  

Afwezig  

(met kennisgeving) 

C. Pelkmans (Lijst Riel-Goirle) 

 

Deze vergadering kunt u terugluisteren op : https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-ruimte/2014/18-

juni/19:30 

 

1. Opening en vaststelling agenda 

De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

  

2.  Raadsvoorstel afschaffen betaald parkeren parkeergarage De Hovel 

 

Standpunten fracties: 

PvdA Is voor gratis parkeren zonder daarvoor aanpassingen en investeringen te doen. Wil 

afspraken met werknemers maken zodat bezoekers de beste plaatsen in de garage krijgen. 

SP Is voor afschaffing van betaald parkeren. Stelt voor om van het hele oranjeplein een 

blauwe zone te maken. Wil betaalde banen bieden in plaats van werk met behoud van 

uitkering.   

Pro Actief Goirle Is voor afschaffen van betaald parkeren. 

VVD Is voor afschaffen van betaald parkeren. VVD vindt het positief dat mensen uit de bijstand 

naar werk worden geholpen. 

Lijst Couwenberg Is voor afschaffen van betaald parkeren. Stelt voor om van het hele oranjeplein een blauwe 

zone te maken. Wil mensen inzetten die vallen in de Wet Werk en Bijstand. 

CDA  

 

Is tegen betaald parkeren dus positief over dit plan. Vindt de inzet op social return positief. 

Stelt voor in de evaluatie het effect van lang parkeren mee te nemen.  

Lijst Riel-Goirle Stelt voordat een standpunt wordt ingenomen eerst een aantal vragen aan het college 

over: het doel van de maatregel, effect van lang parkeren, resterende ruimte in de garage, 

resterende boekwaarde, wegvallen inkomsten en cameratoezicht. 

 

Advies van de commissie:  

Het voorstel kan als B-stuk naar de gemeenteraad. 

 

https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-ruimte/2014/18-juni/19:30
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-ruimte/2014/18-juni/19:30


GEMEENTE GOIRLE 

Griffie 

 

 

 

 

 

 
Verslag commissie Ruimte d.d. 18 juni 2014    

  

 2 

3. Raadsvoorstel concept ontwerpbegroting 2015 Omgevingsdienst Midden- en West-Brabant 

 

Standpunten fracties: 

PvdA Stemt in met het voorstel en ondersteunt de door het college geformuleerde vragen.  

Steunt het voorstel van het CDA om hier in raad op terug te komen. 

SP Wil verduidelijking waarom ICT niet op de begroting van de OMWB staat. 

Pro Actief Goirle Is blij met de pro actieve houding van het college. Stemt in met dit voorstel. 

VVD Vindt de begroting van de OMWB een slecht stuk. Hoopt dat het samenwerkingsverband  

zich de kritiek die is geformuleerd in de zienswijzen aantrekt. 

Lijst Couwenberg Vraagt welke consequenties de tegenstem van Goirle heeft.  

CDA Is blij met het signaal van het college. Stelt voor het raadsvoorstel in de raad te 

behandelen. Vraagt zich af of het idee van ambtelijke werkgroepen verstandig is. 

Lijst Riel-Goirle Heeft met verbazing de ontwerpbegroting gelezen. Onderbouwingen ontbreken in de 

begroting. Vindt de reactie van het college positief. Vraagt of het zin heeft om hier als raad 

nog iets mee te doen, aangezien de termijn om te reageren is verstreken.  

 

Afspraken en toezeggingen: 

Wethouder v.d. Put vindt de ICT vraag een goede aanvulling op de andere vragen die hij in de vergadering van 

het Algemeen Bestuur zal stellen. De inschatting is dat er meer voorstanders dan tegenstanders zullen zijn om 

begroting vast te stellen.  

 

Advies van de commissie: Het voorstel kan als B-stuk naar de gemeenteraad. 

 

4. Raadsvoorstel nieuwe locatie Vromans Bouw B.V. en Karwei  

 

Standpunten fracties: 

Lijst Riel-Goirle Is verheugd met het voornemen van het college. Heeft toch een aantal vragen.  

Vraagt of PAG tegen het voorstel blijft ondanks positieve begrotingstechnische aspecten. 

CDA Is positief over het voorstel. In reactie op PAG: CDA vindt de afronding van het plan 

Heisteeg goed ruimtelijk beleid, bedrijvigheid en ondernemers worden ondersteund.  

VVD Is blij dat Heisteeg tot een afronding kan komen. Maakt zich zorgen over een mogelijke 

juridische strijd. Roept het college op hier zorgvuldig mee om te gaan.   

Pro Actief Goirle Is niet blij met het raadsvoorstel. Vindt verkleinen van de milieucontour een betere 

oplossing voor de bouw van 5 woningen. Dit raadsvoorstel leidt tot slechte ruimtelijke 

ordening. Handhaaft in 2e termijn haar standpunt en blijft in essentie tegen dit plan.  

SP Vraagt of het college de manege tegemoet kan komen. Informeert naar de verwachte 

verkeersdruk en de mogelijkheid om de rotonde versneld aan te leggen.  

PvdA Is het eens met het voorstel . 

 

Wethouder v.d. Put: Fam. V.d. broek heeft een aandeel van meer dan 50 % in de illegaal in gebruik genomen 

grond. De in de commissie genoemde cijfers zijn openbaar.  

Advies van de commissie: Het voorstel kan als B-stuk naar de gemeenteraad. 



GEMEENTE GOIRLE 

Griffie 

 

 

 

 

 

 
Verslag commissie Ruimte d.d. 18 juni 2014    

  

 3 

5. Raadsvoorstel Milieujaarverslag 2013  

 

Standpunten fracties: 

Lijst Riel-Goirle Vraagt een toelichting bij de 3e bullet en vindt dat drugafval moet worden geregistreerd. 

CDA Vraagt of dit voorstel ter kennisname of ter vaststelling aan de raad wordt aangeboden. 

Stelt tevens een aantal inhoudelijke vragen over controle van inrichtingen, WOB verzoeken 

en externe veiligheid.  

Lijst Couwenberg Stemt in met het rapport. Vraagt of via Goirles belang én op scholen meer voorlichting kan 

worden gegeven over milieu en duurzaamheid. 

VVD Pleit voor onderzoek naar de herkomst van drugsafval, zodat de vervuiler betaalt. Is 

verheugd over de bereikte 30% energiebesparing van het gemeentehuis. 

Pro Actief Goirle Vindt het een leesbaar stuk. Wil graag een volledig overzicht van het energieverbruik van de  

gemeentelijke gebouwen, niet alleen van het gemeentehuis zelf. Vraagt aandacht voor  

asbest, genoemd in het 3e bolletje.  

PvdA Vindt dat de gemeente al jaren tekort schiet op het houden van toezicht en controles.  

Vraagt naar het beoogde percentage energiebesparing in het oude raadsvoorstel en gaat 

vooralsnog uit van 46%. Vindt dat een drugsregistratiesysteem alleen zin heeft als het 

regionaal wordt opgepakt. 

SP  Vindt het klimaatbeleid mager. Pleit voor zonnepanelen op het dak. 

 

Afspraken en toezeggingen:   

Wethouder V.d. Put zegt toe dat de tekst van het raadsvoorstel of van het besluit zal worden aangepast. De 

wethouder stuurt raadsinformatie over het destijds beoogde percentage energiebesparing. 

 

Advies van de commissie: Het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 

 

6. Raadvoorstel ongewijzigd vaststellen bestemmingsplan Schoolwoningen  

Standpunten fracties: Geen.  

 

Advies van de commissie: Het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 

 

7.  Raadsvoorstel beschikbaar stellen kredieten Turnhoutsebaan 

 

Standpunten fracties: 

PvdA Onoplettendheid en vermoeidheid worden genoemd als oorzaken waardoor weggebruikers 

van de rijbaan zijn geraakt. Snelheid mag daar als oorzaak aan worden toegevoegd. 

VVD Vindt dat veel weggebruikers zich onveilig gedragen. Hoopt dat de aanpassing leiden tot 

een hogere verkeersveiligheid op de Turnhoutsebaan.  

Lijst Riel-Goirle Vraagt of er nog andere oplossingen zijn om de weg veiliger te maken dan de genoemde 

suggesties.  

 

Advies van de commissie: Het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 
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8. Verslag van de commissie Ruimte van 21 mei 2014 

Het verslag wordt vastgesteld. 

Aan de toezegging verbeterd energieverbruik gemeentehuis wordt raadsinformatie toegevoegd.  

Bij de toezegging Plan van aanpak illegaal in gebruik genomen grond is er sprake van een capaciteitsprobleem. 

Nadere informatie over de planning volgt.  

 

9. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 

Geen. 

 

10. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 

Lijst Riel-Goirle heeft schriftelijke vragen aan het college gesteld over het verkeersbesluit proef doorsteek 

Oranjeplein.  

Pro Actief Goirle: vragen aan het college over het verkeersbesluit. Haalt het verkeersbesluit de 

verkeerscirculatie uit het centrumplan onderuit? 

SP: vragen aan het college over het verkeersbesluit, idem LRG en PAG. SP stelt voor om van de proef af te zien.   

Wethouder v.d. Heijden: er zijn meer dan 100 bezwaarschriften tegen het verkeersbesluit ingediend. Op basis 

van een inhoudelijke beoordeling van de bezwaarschiften beslist het college in oktober of de proef doorgaat.  

 

11. Stukken ter kennisname  

Geen opmerkingen. 

 

12. Rondvraag 

CDA doet twee suggesties ter verbetering van de leefomgeving:  

1. Kan groen worden geplaatst voor de grote stukken grijze wand in de Kempenlaan? 

2. Kunnen meer bankjes worden geplaatst zodat ouderen die vanuit de wijk richting centrum wandelen even 

    kunnen pauzeren? 

Wethouder v.d. Heijden laat dit onderzoeken en komt er bij het verslag op terug. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 22:45 uur.  

Aldus vastgesteld door de commissie Ruimte van de gemeente Goirle in haar vergadering van 18 juni 2014. 

 

 

De voorzitter,     de griffier, 

 

 

 

 

      



GEMEENTE GOIRLE 

Griffie 

 

 

 

 

 

 
Verslag commissie Ruimte d.d. 18 juni 2014    

  

 5 

Toezeggingenlijst Commissie Ruimte 

Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

18 juni 

2014 

Concept begroting OMWB. De SP wil 

verduidelijking waarom ICT niet op de 

concept begroting staat. 

Wethouder v.d. 

Put 

 In de vergadering van het Algemeen Bestuur van 04 juli a.s. 

zal de portefeuillehouder dit aan de orde stellen. 

18 juni 

2014 

Milieujaarverslag. Volgens het 

raadsvoorstel stelt de raad het verslag 

vast, volgens het besluit neemt de raad 

kennis van het verslag. CDA vraagt een 

aanpassing van het voorstel óf van het 

besluit. 

Wethouder v.d. 

Put 

Voor raads-

vergadering 8-7-'14 

 

Het raadsvoorstel is aangepast.  

 

18 juni 

2014 

CDA heeft twee suggesties ter verbetering 

van de leefomgeving: groen aanbrengen 

voor de grote stukken grijze wand in de 

Kempenlaan en extra bankjes plaatsen 

vanuit de wijken richting het centrum. 

Wethouder v.d. 

Heijden 

Bij verslag Het antwoord hierop volgt nog. 

21 mei 

2014 

Het verbeterde energieverbruik van het 

gemeentehuis. De SP vraagt de cijfers 

hierover toe te zenden aan de commissie 

Ruimte. 

18-6-2014: PvdA vraagt naar het 

percentage van de destijds toegezegde 

energiebesparing van het gemeentehuis. 

Wethouder v.d. 

Heijden 

Wethouder v.d. 

Put 

Bij verslag en bij 

milieu jaarverslag 

 

Om een volledig referentiebeeld te kunnen geven over de 

bereikte besparingen, zijn gegevens over de jaren voor 2010 

nodig. Deze liggen in het decentrale archief en moeten 

opgevraagd worden. Daardoor kunnen we de vergelijking nu 

niet volledig maken. Zodra de gegevens binnen zijn, wordt de 

analyse voltooid en de gevraagde cijfers aangeleverd. 

18-6-'14: over het percentage volgt raadsinformatie. 
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15 januari 

2014 

Inventarisatie illegaal in gebruik genomen 

grond. VVD vraagt naar aanleiding van de 

inventarisatie hoe wordt omgegaan met de 

illegaal in gebruik genomen grond.  

Het college stelt een plan van aanpak op, 

dit wordt geagendeerd in de cie Ruimte.    

Wethouder 

Verhoeven 

 

Wethouder v.d. 

Put 

 19-2-'14: Het plan van aanpak wordt half maart via 

raadsinformatie ter kennis gebracht van de commissie. 

6-5-'14: Raadsinformatie verstuurd. 

21-5-'14: Planning juni. 

18-6-'14: Nadere informatie over de planning volgt. 

 


